



Live more,  
Bank less

# DBS x CLP Power Introducing Switch to Green Savings for SMEs in Catering Industry

Select green appliances to reduce electricity cost, and enjoy more than HKD 130,000 SME loan rewards for businesses

In collaboration with CLP Power, DBS hopes to help food and catering companies reduce their total operating expenditure by selecting the emerging commercial green appliances. With this aim, DBS launches a **Special SME Loan Promotion**, to provide funding for new electric kitchen appliances purchases, as well as all your business needs. A dedicated Relationship Manager will be assigned to follow-up with you on a complimentary professional business financial consultation.

Exclusive for you, DBS Special SME Loan Promotion is valid until 30 September 2021:

## "ec-Loan Programme under SME Financing Guarantee Scheme"

Offer 1

Privilege interest rates

Enjoy Privilege interest rates

Offer 2

Waiver of full guarantee fee

Save up to HK\$36,000

Offer 3

Waiver of loan set up fee

Save up to HK\$80,000

## Business Account Opening

Offer 4

Waiver of account opening fee for new customer

Save up to HK\$10,000

**BONUS**

The first 40 successful applicants with loan drawdown can enjoy an **additional HKD5,000 cashback rewards** for your green equipment purchases.

**APPLY NOW**



Contact Us for a **complimentary professional business financial consultation** and learn more about DBS Special SME Loan Offers and earn this **more than HKD130,000**.

For enquiry, please email us via [DIV\\_IBG4\\_CLP@dbs.com](mailto:DIV_IBG4_CLP@dbs.com)

Partners:



The Bank reserves the final decision on application approval.  
\* Term and Conditions Apply.

**To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!**



Live more,  
Bank less

# 星展與中電 為餐飲中小企帶來 節能. 新轉機

## 添置環保爐具慳電費，兼享總值逾港幣130,000元中小企貸款優惠

星展銀行與中電攜手，鼓勵餐飲中小企轉用商用環保爐具，降低總營運開支。星展為此推出**中小企貸款特別優惠**，為餐飲業中小企提供資金購買新的廚房爐具，以及應付公司營運所需。我們更特設專屬客戶服務經理團隊，為您進行免費的企業專業財務諮詢。

尊享星展中小企貸款特別優惠，優惠截至2021年9月30日：

### 「易商量」中小企融資擔保計劃特選優惠

優惠 1

專享  
優惠利率

可專享優惠利率

優惠 2

擔保費全免

節省高達  
港幣36,000元

優惠 3

貸款手續費  
全免

節省高達  
港幣80,000元

### 開立企業帳戶

優惠 4

新客戶開戶  
手續費全免

節省高達  
港幣10,000元

額外獎賞

首40名成功申請及提取貸款的客戶更可取得**額外港幣5,000元現金獎賞**，為公司添置環保爐具。

立即登記



與我們聯絡獲取**免費的企業專業財務諮詢**，以了解星展銀行中小型企業特別貸款，並獲取總值超過港幣130,000元優惠！

如有查詢，歡迎電郵至 [DIV\\_IBG4\\_CLP@dbs.com](mailto:DIV_IBG4_CLP@dbs.com)

合作夥伴：



星展銀行保留最後審批申請決定。  
\* 需受條款及細則約束。

借定唔借，還得到先好借！